
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 

Br.0012.4.6.2022         

Protokół Nr 39/22 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Bielsk Podlaski 

w dniu 7 czerwca 2022 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady 

rozpoczęto o godzinie 835, a zakończono o godzinie 855. W posiedzeniu uczestniczyli: 

Przewodniczący Komisji – Włodzimierz Borowik, Wiceprzewodniczący Komisji – Aleksander 

Bożko oraz Członek Komisji – Tomasz Sulima (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik przedstawił porządek posiedzenia podany w 

zawiadomieniu i otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik 

poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek posiedzenia 

został przyjęty. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
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3. Przyjęcie protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 17 maja 2022 r.  

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 28 kwietnia 2022 r. na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. 

kpt. W. Wysockiego w Bielsku Podlaskim.  

5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 17 maja 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że projekt protokołu został 

przesłany członkom komisji drogą elektroniczną. Wszyscy członkowie komisji zapoznali się z 

projektem protokołu. Następnie otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 38/22 z posiedzenia Komisji w dniu 17 maja 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik podał 

wyniki głosowania i stwierdził, że protokół został przyjęty.  

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie skargi z dnia 28 kwietnia 2022 r. na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. 

W. Wysockiego w Bielsku Podlaskim 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że treść skargi oraz pismo Pana 

Dyrektora zostały bardzo szeroko omówione na ostatnim posiedzeniu Komisji. Następnie 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie i zwrócił się z pytaniem czy ktoś z członków komisji 

chciałby dodać coś od siebie w tym temacie? 

 

Członek Komisji Tomasz Sulima stwierdził, że chciałby odnieść się do kwestii formalnej 

dotyczącej tego czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji powinna się zajmować tą sprawą. Zwrócił 

uwagę na art. 18b ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym: „Rada gminy rozpatruje skargi na 

działania wójta i gminnych jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez 

obywateli; w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji”. Z tego co rozumie, Szkoła 

Podstawowa Nr 2 im. kpt. W. Wysockiego jest gminną jednostką organizacyjną, a jej dyrektor, w 

myśl przytoczonego zapisu, podlega możliwości tej skargi. Z tego wynika, że Komisja jest 

odpowiednim organem do ustosunkowania się do skargi. Odnośnie kwestii merytorycznej – 
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rozpatrywana skarga jest na tyle rozbudowana i wielowątkowa, że w uzasadnieniu do projektu 

uchwały trzeba się odnieść do wszystkich aspektów przedstawionych w skardze.  

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że po ostatnim posiedzeniu 

Komisji zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta o ustosunkowanie się do treści skargi. Komisja 

otrzymała odpowiedź, w której Burmistrz stwierdza że nie jest on organem właściwym do 

ustosunkowania się do zarzutów przedstawionych w skardze. Decyzja musi zostać podjęta przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji (pismo Burmistrza Miasta stanowi załącznik nr 2 do wersji 

papierowej protokołu). Następnie stwierdził, że Komisja otrzymała również opinię prawną, w 

której Pani mecenas informuje, że „zgodnie z art. 18 b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym Rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych jednostek 

organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym celu powołuje komisję 

skarg, wniosków i petycji, zaś w myśl ust. 3 Zasady i tryb działania komisji skarg, wniosków i 

petycji określa statut gminy.” Następnie radca prawny w swej opinii przywołał art. 237  § 1 

Kodeksu postępowania administracyjnego, który mówi, że „organ właściwy do załatwienia skargi 

powinien załatwić skargę bez zbędnej zwłoki, nie później jednak niż w ciągu miesiąca”. Z opinii 

wynika również, że organ „może uznać skargę za zasadną, bądź bezzasadną. Nienadawanie 

sprawie dalszego biegu będzie oznaczało niezałatwienie sprawy i narażenie organu jakim jest 

Rada Miasta na zarzut bezczynności” (opinia radcy prawnego stanowi załącznik nr 3 do wersji 

papierowej protokołu). Następnie poinformował, że Komisja omówiła wszystkie sprawy związane 

ze skargą i na dzisiejszym posiedzeniu Komisja w głosowaniu powinna stwierdzić czy skarga na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. Wysockiego jest zasadna.  

  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik 

zamknął dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie uznanie skargi z dnia  

28 kwietnia 2022 r. na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. Wysockiego za zasadną.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie skargi z dnia 28 kwietnia 2022 r. na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. 

Wysockiego w Bielsku Podlaskim - głosowanie w sprawie uznania skargi za zasadną.  

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (3) 

Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik podał 

wyniki głosowania i stwierdził, że Komisja uznała skargę za bezzasadną.  

Do pkt. 5 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie 

porządku posiedzenia.  
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Członek Komisji Tomasz Sulima poinformował, że chciałby się wypowiedzieć jako post factum 

ostatniego głosowania. Radny stwierdził, że dla niego osobiście głównym punktem odniesienia w 

tej sprawie są uchwały rady rodziców – środowisko szkoły wyraziło się jasno. Sprawa zapewne 

będzie dyskutowana na sesji Rady Miasta, niestety cały czas ze szkodą dla środowiska szkolnego. 

Radny dodał, że w uzasadnieniu do projektu uchwały trzeba będzie się odnieść konkretnie do 

wszystkich zarzutów.  

 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że na następne posiedzenie 

Komisji zostanie przygotowany projekt uchwały bazując na dwóch pismach rozpatrzonych przez 

Komisję, tj. skardze oraz odpowiedzi Pana Dyrektora na postawione zarzuty.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik 

zamknął dyskusję  w przedmiotowym punkcie. Podziękował wszystkim za udział i zamknął 

posiedzenie Komisji.  

Na powyższym protokół zakończono.  

 

Protokołował: 

 

Piotr Wawulski                 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Włodzimierz Borowik 

  


